
Rada města Šlapanice

Z Á P I S  

z 47.  schůze Rady města Šlapanice,

která se konala dne 1.4.2020

od 15:00 hodin v kancelář i  starostky města Šlapanice

Pří tomni : Mgr. Michal  Klaška, J i ř í  Kopeček, Mgr . Kateř ina Migdau, Ing. Gabrie la 

Riegerová,  Mgr. Michaela Trněná

Hosté: Ing. Bc. Mi lan Vdoleček

Číslo

bodu

Bod

Komentář

1. Zahájení a schválení programu 47. zasedání Rady města

Starostka zahájila schůzi rady města v 15. hodin a přečetla program dle pozvánky:

č. Bod jednání /  Předkladatel ,  Přizváni

1.
Zahájení  a schválení  programu 47. zasedání Rady města

Předkládá:  Mgr.  Michaela Trněná

2.
Informace k f inancování  města (Covid-19)

Předkládá:  Mgr.  Michaela Trněná

3.
Blok tajemníka

Předkládá:  Ing.  Bc.  Mi lan Vdoleček

4.
Činnost  komisí

Předkládá:  Mgr.  Michaela Trněná

5.
Různé

Předkládá:  Mgr.  Michaela Trněná

6.
Závěr

Předkládá:  Mgr.  Michaela Trněná

Hlasování 

Pro: 5, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Výsledek hlasování: Přijato

2. 1/47/RM/2020 Informace k financování města (Covid-19)

Vzhledem k dlouhodobé pracovní neschopnosti vedoucího pracovníka OF podala starostka 

informace o postupu úkolu FV k refinancování stávajícího úvěru a řešení likvidity finančních 

prostředků města v průběhu roku 2020-2021. Dle návrhu FV byly rozeslány poptávky refinancování 

stávajícího úvěru a řešení likvidity finančních prostředků města v průběhu roku 2020-2021 čtyřem 

bankám dle výběru FV (ČS, KB, UniCredit, Sberbank). Banky měly své nabídky prezentovat 

osobně na jednání FV dne 18.03.2020. Dne 12.03.2020 vyhlásila Vláda ČR nouzový stav. 



V návaznosti na opatření nouzového stavu nedošlo k prezentaci nabídek bank. Vzhledem 

k celkovým aktuálním a předpokládaným dopadům vyhlášeného nouzového stavu (a absenci 

vedoucí OF z důvodů dlouhodobé pracovní neschopnosti) byl požádán o vyjádření k řešení 

finanční situace externí konzultant města Ing. L. Tesař, Cityfinance. Ten nedoporučil pokračovat 

v rozjednaném poptávkovém řízení z několika důvodů.

• Předně nebylo možné porovnat a vyhodnotit nabídky bank s ohledem na rozdílnost nástrojů 

nabídnutých bankami. Některé nabídky neobsahovaly konkrétní cenové podmínky (úrok, 

poplatky apod.).

• Od vyhlášení stavu nouze hluboce spadly úroky, a předpokládá se, že budou nadále padat. 

Důležitý je také fakt, že město zatím nezná přesnou výši investic a bylo by pro něj lepší se 

nevázat k čerpání a mít svobodu a možnost upřesnit své záměry. Bylo by také moudré mít 

možnost pružně v závazcích reagovat na vyhodnocení dopadu opatření vlády v souvislosti 

s COVID-19. Proto se v aktuální situaci jeví s ohledem na péči řádného hospodáře jako 

nejvhodnější cesta pro město forma Investičního úvěrového rámce Šlapanic souběžně 

s refinancováním stávajícího úvěru od České Spořitelny,   a soutěžit cenu v  % přirážce 

k PRIBORU 3M, ten spadl během krátké doby z 2,3 % na cca 1 % a s ohledem na vývoj 

aktuálního stavu ekonomiky bude ještě klesat. Město má při takovém řešení zachovánu 

maximální svobodu s prakticky minimálními závazky a možností využít finance dle 

investičních potřeb a stavu financí. Soutěž doporučuje externí konzultant transparentní se 

sdělením požadavků města a výběrem nejlevnější nabídky.

I. Rada města bere na vědomí

informace ke stavu úkolu FV refinancování stávajícího úvěru a řešení likvidity finančních 

prostředků města v průběhu roku 2020-2021

doporučení Ing. L. Tesaře k ukončení stávajícího poptávkového řízení a zahájení nového 

s ohledem na zásadní změny vyplývající z nouzového stavu ze dne 12.03.2020 a specifické 

potřeby města v oblasti financí.

II. Rada města ukládá

1. starostce

1.1. • informovat FV o výsledku původního poptávaného financování,

• připravit a zahájit ve spolupráci s externím ekonomem návrh nového řešení 

financování města,

• informovat FV o změně postupu města při řešení financování.

Termín: 30.04.2020

Hlasování 

Pro: 5, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

3. Blok tajemníka

Není nic k projednání.

4. Činnost komisí

Není nic k projednání.



5. Různé

Není nic k projednání.

6. Závěr

Starostka ukončila jednání rady města v 15:50 hodin. Následující schůze se uskuteční 08.04.2020.

Mgr. Michaela Trněná

starostka

Mgr. Michal Klaška

místostarosta

Zapisovatelé: 

Bc. Zuzana Böhmová

referentka sekretariátu starostky


